

VEJLE SPILDEVAND

- vand i balance

Bestyrelsesmøde i Økolariet

Tirsdag den 16. juni 2026 kl. 8.00 - 10.00

Derefter rundvisning i den ajourførte udstilling om spildevand



Indholdsfortegnelse:

Pkt.	Tekst	Side
1.	Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde	2
2.	Meddelelser fra formanden	2
Drift		
3.	Økonomi: Status for 2026	2
4.	Lukket punkt	2
5.	Status for anlægsprojekter 2026	2
Strategi		
6.	Status for Virksomhedsplanen 2026 - 2028	3
7.	Udkast til program for strategiseminar og bestyrelsesmøde september 2026	3
8.	Overløb fra fællessystem i 2025	3
9.	Pressemeddelelse fra Konkurrenceankenævnet	3
10.	Status for Arbejdsgivernes Uddannelsesbidrag 2025 og 2026	3
11.	REPO eller kassekredit	4
Øvrige punkter		
12.	Eventuelt	5

1. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde

Der har ikke været bemærkninger til referatet, der blev udsendt til elektronisk underskrift. Alle har underskrevet referatet og det er derfor godkendt.

Morten Kristensen og Torben Sundgaard har meldt afbud til mødet.

2. Meddelelser fra formanden

Ombygning af sluse er blevet forhåndsgodkendt af Vandsektortilsynet. Ombygning kan derfor begynde. Vejle Spildevand står for det tekniske og Vejle Kommune kommer til at stå for det visuelle. På næste bestyrelsesmøde vil der blive fremlagt en plan for projektet.

Drift

3. Økonomi: Status for 2026

Gerda Jørgensen spurgte til nedjustering af ekstra indsats til overløb. Dette skyldes at lagertanken i Give først bliver lavet i 2027.

Svend Erik Nielsen ville høre om ombygning af slusen ikke påvirker de kommende års anlægsinvesteringer. Den samlede projektøkonomi for ombygning bliver finansieret ved at Vejle Kommune optager et lån og Vejle Spildevand tilbagebetaler med årlige renter og afdrag – den årlige påvirkning er derfor ikke stor.

4. Lukket punkt

5. Status for anlægsprojekter 202

Projekt ved Grundet Skovby er forsinket, da Danish Crown har påklaget lokalplan. Tidsplanen kan derfor ikke holdes.

Status på vanddetektivernes arbejde er at de finder mange fejlkoblinger af både regn- og spildevand men også at der er koblet drænledninger på vores anlæg.

Orienteringen taget til efterretning.

Strategi

6. Status for Virksomhedsplanen 2026 - 2028

Orienteringen taget til efterretning.

7. Udkast til program for strategiseminar og bestyrelsesmøde september 2026

Birgitte Seest Marquart og Svend Erik udtrykker bekymring for at dagsorden er for tæt. Det besluttes, at SOME-strategi flyttes til bestyrelsesmødet fredag morgen.

Med ovenstående bemærkning blev programmet godkendt.

8. Overløb fra fællessystem i 2025

Orienteringen taget til efterretning.

9. Pressemeddelelse fra Konkurrenceankenævnet

Orienteringen taget til efterretning.

10. Status for Arbejdsgivernes Uddannelsesbidrag 2025 og 2026

Orienteringen taget til efterretning.

11. REPO eller kassekredit

Søren Peschardt kommenterer om beslutning om REPO skal træffes på næste bestyrelsesmøde, hvor bestyrelsen er fuldtallig.

Ved næste bestyrelsesmøde skal der laves en indstilling om der skal arbejdes videre med REPO eller kassekredit. Herudover skal der sættes beløb på de 2 modeller. Bestyrelsen ønsker også, at Henrik Lindegaard Thomsen fra Nordea skal komme.

Øvrige punkter

11. Eventuelt

Mikael Schultz orienterede om at resultatet fra medarbejderundersøgelsen Great Place to Work og generel kundetilfredshedsundersøgelse er kommet og begge vil blive fremlagt på næste bestyrelsesmøde.

Temaaften omkring overløb er flyttet til onsdag 23/9 2026. Der sendes mødeindkaldelse til hele bestyrelsen.

Mødet hævet kl. 10

Christian Fini

Gerda Haastrup Jørgensen

Bent Olsen

Svend Erik Nielsen

Søren Peschardt

Torben Sundgaard

(deltog ikke - underskriver at have læst referat)

Birgitte Seest Marquart

Ole Dregaard

Morten Kristensen

(deltog ikke - underskriver at have læst referat)